
Referat af bestyrelsesmøde 
Mandag d. 5.marts kl. 19.30 i Holmsland Idræts- og 
Kulturcenter 

 
Afbud: Dorthe       

1. Administrativ/organisatorisk   
Tovholder 

1a Referat sidste møde:  
Godkendt 

Hans Jørn 

1b Vi venter besøg af den nye skoleleder: 
Vi havde et fint møde med Torben Friis. Der lægges op til et øget 
samarbejde mellem os og skolen. Vi modtager gerne input og vil gerne 
hjælp, hvor vi kan – også økonomisk 

 

1c Økonomi: 
94.417,46 kr. pt. 

Dorthe 

1d Fælles generalforsamling 6. april kl.17: Sjoerd 

 
2.   Løbende og Ny 

 

 

2a Trafikforholdene på Søndervig Landevej: 
Sjoerd overbringer vores skrivelser til John G. Christensen på møde i 
Søndervig. 

Hans Jørn 

2b Spangprojektet: 
Møde d. 27. marts hos Dorthe. Det ser ud til, at der er penge til at bygge 
madpakkehuset og anløbsbroen. 

Dorthe 

2c Velkommen her: 
Skærm er bestilt. Hallens forsikring dækker. 

Dorthe  
Hans Jørn 

2d Udbygning af stisystem – hvad er næste træk: 
Sjoerd kontakter Jan Holm Rasmussen. Hvordan kommer vi videre? Hvor 
finder vi midler? 

Sjoerd 

2e Holmbohjemmet: 
------ 

Sjoerd 

2f Fibernet: 
Endnu ikke afsluttet mht. efterarbejdet. 

Lars 

2g Affaldsindsamling – Danmarks naturfredningsforenings 
affaldsindsamling finder sted d. 22. april. Skal vi deltage?: 
Sjoerd drøfter sagen med Esther. 

Sjoerd 

2h Fællesarrangementer: 
”Bonderøven” 
Pinselørdag d. 19. maj herre/damefrokost med Jukeboks 

Linda 

2i Naturens Dag 9. september 2018: 
Temaet i år er ”Bevægelse i naturen” 
Skolen og børnehaven inddrages og arbejder hen imod dagen. 
HGU stiller op med aktiviteter. 
 

Linda 

2j Faunastriber: 
Man klapper ikke i hænderne over konceptet blandt jordbrugerne. Man er 
betænkelig pga faren for frøspredning ind over de dyrkede arealer, hvorved 
der skal bruges flere sprøjtemidler. Hvad nu, når der er gået nogle år – 
hvordan afsluttes projektet? 

 



Er der nogen, der har lyst, skal de bare gå i gang. 

 
3. Fuldført 

 

3a   

 
4. Faste 

 

 

4a Bosætningsarbejdet: 
Vi skal have foldere delt ud til div. Ejendomsmæglere (HJ) 
Forbedring/forenkling af samarbejde med kommunen: 
Sjoerd har talt med Søren Elbæk, men har ikke fået svar fra Frivilligvest 

Jesper 
Sjoerd 

4b LAG: 
----- 

 

4c LDR: 
----- 

Dorthe 

4d Sognebladet: 
----- 

Sjoerd 

4e Hjemmesiden: 
----- 

Sjoerd 

4f Loppemarked 18.-19. maj: 
Er det en idé på sigt at indskrænke loppemarkedet til 1 dag?.  Dorthe og 
Bodil overvejer, om der også skal holdes åbent Kristi Himmelfartsferien. 

Dorthe 

4g Kloster legeplads – læbeplantning: 
Et møde med Torben måtte aflyses. 
Måske kan man søge Naturstyrelsen om midler til shelter 

Linda 
Hans Jørn 

4h Flagallé: 
Hvornår skal der flages? Manualen må frem. 

Bent 

4i Julebelysning: 
----- 

Lars 

4j Grønne områder: 
Polden, Ragna Tangs plads, Johanne Høkers plads:  ----- 
Sogneparken:  ----- 

 
Lars 
Hans Jørn 

4k Infoskærme: 
Kører godt 

Dorthe 

4L Offentligt tilskud: 
----- 

Alle 

5 Evt: 
----- 

Alle 

 
Næste møde:   Aftales efter fælles generalforsamling. 

 

 
 
 
 
 
 
 
Formand Sjoerd Both 
 

 
 
 
Næstformand Lars Provstgaard 
 



_____________________________________                                                           
 

__________________________________ 

 
Sekretær Hans Jørn Sørensen 
 
_____________________________________                                                                                                                              
 

 
Kasserer Dorthe N. Krogsgaard 
 
_________________________________ 

 
Medlem Jesper Aarup 
 
_____________________________________ 
 
 

 
Medlem Bent Poulsen 
 
_________________________________ 

 
Medlem Linda Tøt 
 
_____________________________________ 
 

 

 


